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Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,  

Het is de fractie van Gemeentebelangen Overbetuwe bekend, dat een concept 

subsidieregeling vrijwilligersorganisaties aan diverse instanties ter advisering 

is voorgelegd. 

De raad is tot dusverre niet geïnformeerd. 

 

Onze vragen: 

1. Waarom is de raad niet in kennis gesteld van deze concept-regeling? Het 

kan immers toch zo zijn, dat de raad in dit vroege stadium allerlei suggesties 

kan meegeven en in het licht van een gezamenlijk acteren, kan dit tijdwinst 

betekenen.  

 

2. Door het college is meermaals toegezegd om het STA beleid te 

actualiseren. Helaas hebben we nog geen voorstel mogen ontvangen, of dient 

deze concept regeling ter (gedeeltelijke) vervanging? 

Wanneer kan de raad deze actualisatie tegemoet zien? 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,  

Ondertekening: 

Henk Vreman, Gemeentebelangen Overbetuwe  

 


